

كلمة سعادة السفير فينود كوربان جاكوب خلال احتفالية يوم العمال بتنظيم النادي الهندي بحضور سعادة السيد جميل بن محمد علي حميدان، وزير العمل، مملكة البحرين.

10 مايو 2024

يسعدني هذا اليوم حضور احتفالية يوم العمال التي يُنظّمها النادي الهندي في البحرين.

لقد كان دور العمال دائماً مهماً للمجتمع خاصةً منذ بدء الثورة الصناعية التي حدثت قبل بضعة قرون.

نحن نعيش الآن في عصر الثورة الصناعية الخامسة التي تربط من ناحية الابتكارات مثل الذكاء الاصطناعي والبيانات الضخمة والأنترنت بالأشياء بمفاهيم مثل "الإستدامة" و"التركز حول الإنسان" و"الإهتمام بالبيئة" من ناحية أخرى.

إن المساهمة الإيجابية للعمال في المجتمع معروفة جيداً. وفي الوقت نفسه، فإن مسؤولية الحكومات والمجتمعات تجاهها تتغير باستمرار.

أغتنم هذه الفرصة لأشكر الجالية الهندية في البحرين على مساهمتهم الفعالة في الإزدهار الاقتصادي للبحرين وفي تعزيز العلاقات الثنائية بين جمهورية الهند ومملكة البحرين.

لقد شهدت هذا في لقاءاتي المفتوحة الشهرية عندما ألتقي بالجالية الهندية الذين لديهم قضايا عمالية وفنصلية دون موعد مسبق.

و أود أيضاً أن أشكر وزارة العمل، ووزارة التنمية الاجتماعية، ووزارة الداخلية، وهيئة تنظيم سوق العمل، وشؤون الجنسية والجوازات والإقامة، على دعمهم لرعاية الجالية الهندية.

مرّة أخرى، أهنيكم جميعاً بمناسبة يوم العمال.

Speech delivered by Ambassador H.E. Mr. Vinod K. Jacob during the May Day celebrations by the Indian Club in the presence of H.E. Mr. Jameel bin Mohammed Ali Humaidan, Minister of Labour, Kingdom of Bahrain.

10 May 2024

1. I am happy to attend the May Day celebrations organised by the Indian Club in Bahrain today.
2. The role of labour has always been important to society especially since the industrial revolution that occurred a few centuries ago.
3. Now we live in the age of the fifth industrial revolution which connects on the one hand innovations like Artificial Intelligence, big data and Internet of Things with concepts such as “sustainability,” “human-centeredness,” and “concern for the environment” on the other.
4. The positive contribution of labour to society is well known. At the same time, the responsibility of governments and societies towards is ever changing.
5. I take this opportunity to thank the Indian Diaspora in Bahrain for their active contribution towards the economic prosperity of Bahrain and in strengthening India-Bahrain bilateral relations.
6. I have seen this in my monthly Open Houses when I meet Indians with labour and consular issues without prior appointment.
7. I also want to thank the Labour Ministry, Social Development Ministry, Interior Ministry, LMRA and NPRA for their support towards the well being of the Indian community.
8. Once again I wish all of you on the occasion of May Day.